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Referat SB møde 14. maj 200 

 

 

 

                                                                                 

Referat af skolebestyrelsesmøde 29.09.15 
 

Til stede: 

Forældrerepræsentanter: Dorte Pedersen , Lisbeth Nielsen, Marianne Grønning, 

Linda Gjesing Lauersen, Lars Hilary Post Nexø, Thulani 

Lindberg-Nielsen, Christina Simonsen, 

 

 

Elevrepræsentanter:          Cecilia Ørmen, Samahir Salah Ahmed Hammid 

Medarbejderrepræsentanter:  - 

Ledelse:          Thomas Horn, Finn Kristensen, Gitte Frandsen 

 

Afbud: 

Forældrerepræsentanter: Katrine Mikkelsen,  

Medarbejderrepræsentanter:       Thomas Poulsen, Anders Holm Nielsen 

Elevrepræsentanter:         

Ledelse:           

 

 

--------------------------------------------- 

 

1. 

Godkendelse af dagsorden og referat 

Referat godkendt. 

Dagsorden godkendt. 

 

 

2. 

Nyt fra elevrådet 

Præsentation af ny næstformand i elevrådet, Samahir, 9.v. 

Der har endnu ikke været afholdt elevrådsmøde.  

 

 

3. 

Økonomi 

Kommunens budget 2016 

HO gennemgår de skolerelevante besparelsesområder på kommunens budget for 2016. 

 

Skolens 3. kalkule for dette års regnskab 

HO gennemgår det foreløbige regnskab for dette kalenderår på skoleområdet. Det ser pt. ud til at 

skolen kommer ud med et underskud på lidt under 150.000,- 

Desværre har skolen af flere årsager mistet flere elever end beregnet hen over sidste skoleår og dette 

er den største årsag til det forventede underskud. 

Kontortid: 

Mandag - fredag kl. 7:30-15:00 

Telefon: 38349350 

 

WWW.gvs.kk.dk 

mail@gvs.kk.dk 

 

G R Ø N D A L S V Æ N G E T S   S K O L E 
 
 RØRSANGERVEJ 29 - 2400 KØBENHAVN NV 
 

 

K Ø B E N H A V N S   K O M M U N  E   Børne– og Ungdomsforvaltningen 
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SB drøfter kort de mulige årsager til elevfraflytning og beslutter at tage emnet op på et senere 

SBmøde. 

 

KKFOens 3. kalkule for dette års regnskab 

FK gennemgår det foreløbige regnskab for dette kalenderår på KKFO området. Også på dette 

område er der flere udmeldte børn end forventet, men det tegner til at regnskabet stadig hænger 

fornuftigt sammen og at regnskabsåret afsluttes med positive tal.  

 

 

4. 

Trivselsindsatser 2015/16 

 

Venskabsklasser 

Formål: at højne trivslen blandt skolens elever. 

SB vil lade lærerne om at udvikle tiltaget - men vil gerne drøfte ideer og perspektiver: 

 

 Hvordan skal klassernes matches - har man sin venskabsklasse gennem hele forløbet indtil 

den ældste klasse går ud?  

 Hvor mange venskabsklasser har man? 

 Hvordan sikrer man – i et venskabsklassematch - at både de yngre elever og de ældre elever 

får et udbytte af forløbene? 

 Vil det være en fordel at lægge en faglig ramme/opgave omkring venskabsklassernes 

aktiviteter og derigennem skabe trivsel? 

 Vil det være en ide at arbejde med løse strukturer, hvor en klasses elever kan have 

forskellige venskabsgrupper i forskellige klasser - fordelt med baggrund i differentierede 

behov? 

 

 

Elevmægling 

Charlotte Jørgensen, inklusionspædagog, og Line Mayner Lind, lærer, er i gang med at uddanne 

elevmæglere blandt skolens 5. klasseelever. Elevmæglerne kan kun mægle mellem elever, der er 

yngre. 

Thulani, der selv har erfaring med elevmægling fra eget job fortæller at der i deres evaluering kom 

fokus på, at det er vigtigt: 
- at understrege over for elevmæglerne, at de skal være upartiske. 

- at lærerne giver rum til elevmæglingen i undervisningstiden, anerkender at konflikterne løses vha 

mæglerne og ikke lige hurtigt "klares" af lærerne. 

 

 

5. 

Kontaktforældremøde 

Planlægningen omkring de to temaer er på plads: 

 

Sociale medier 

Oplæg og derefter drøftelse i grupper som er opdelt efter indskoling og udskoling og fælles 

opsamling.  

 

Medborgerskab - hvordan får vi engageret alle familier omkring arbejdet i skolen. 

SB mangler dog at få bekræftet, at Güzel Thuran vil kunne holde oplæg. 

 

De tre afdelingskoordinatorer vil deltage i mødet. 
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En journalist fra Politiken vil være tilstede under mødet og efterfølgende skrive artikel. 

 

Invitationen til kontaktforældremødet bliver sendt ud til kontaktforældrene i intra.  

 

 

 

6. 

Valgskole 

SB beslutter at holde skoledag på valgdagen d. 3. dec. HO undersøger reglerne for at bruge skolens 

lokaler denne dag. SB opfordrer til at alle tager på tur og gør brug af byens tilbud. 

 

 

 

7. 

Forældremøder 

Der har været god respons på skolebestyrelsesmedlemmernes deltagelse på forældremøderne. Det 

har været en god måde at få fortalt om skolebestyrelsens arbejde – og samtidig få tydeliggjort 

vigtigheden af, at der er forældre, der melder sig som kontaktforældre i de forskellige klasser. 

OBS 

SB har fået et klart indtryk af, at det ikke fungerer særlig hensigtsmæssigt at forældremøderne i 

udskolingen var placeret samme aften – der var alt for mange forældre, der løb fra møde til møde 

grundet søskende i flere klasser. 

 

 

 

8. 

Orienteringssager 

Skole 

HO orienterer om at Politiken laver en række artikler på GVS omhandlende nogle af 

skolereformens områder. I morgen kommer journalisten for anden gang - denne gang med fokus på 

lektiecafe/faglig fordybelse. 

HO orienterer om, at det grundet hærværk og svineri igen bliver nødvendigt at sætte 

videoovervågningen i gang i skolens toiletbygning. Ordningen skal evalueres igen i januar 2016. 

 

KKFO 

HO orienterer om, at der pt. er truffet beslutning om, at skolen i 0.-3. kl. vil være lektiefri skole. Der 

vil dog stadig være forventning om de 20 min. daglig læsetræning hjemme. Forældre til elever, der 

ikke får lavet deres opgaver i undervisningstid vil kunne få besked om at der forventes opfølgning 

hjemme. Den faglige fordybelsestid vil efter efterårsferien blive placeret på kun én dag – torsdag, 

som så vil blive ugens lange dag med undervisning til kl. 15.00. 

 

 

 

9. 

Evt. 

Det besluttes at kostpolitikken skal evalueres på et af de kommende møder. 

På borgermødet d. 27.10. vil skolens byggesag være på dagsordenen.  
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10. 

Næste møde d. 29.10. 

Gårdvagter 

Logo 

Fastholdelse af elever 

Venskabsklasser 

Faglig fordybelse 

Sponsorat til nyt sæt sportsdragter til skolens idrætshold, der deltager i turneringer. Lars melder sig 

til at kigge på det. 

 

 

Referat: Gitte Frandsen 

 

 

 

Godkendt af skolebestyrelsen    dato: 

 


